
Kłobuck, dnia 20 czerwca 2023 r.

Rada Miejska w Kłobucku
Komisja Edukacji Publicznej,
Ochrony Zdrowia, Polityki 
Społecznej, Kultury, Sportu i Turystyki

Protokół nr 6/2023
6 Posiedzenie w dniu 20 czerwca 2023 
Obrady rozpoczęto 20 czerwca 2023 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:25 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków.

Obecni:

1. Angelika Borowiecka-Idziak
2. Ewelina Kotkowska
3. Bartłomiej Saran
4. Andrzej Sękiewicz
5. Mariola Wojciechowska
6. Marcin Wojtysek

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum.

Przewodniczący Komisji B. Saran otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie z 
listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. 

2. Zmiany w porządku obrad.

Nie zgłoszono.

3. Przyjęcie protokołu Nr 5/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 20.04.2023 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w
BIP bip.gminaklobuck.pl/

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu Nr 5/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 20.04.2023 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/. 

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (4)
Angelika Borowiecka-Idziak, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (2)
Ewelina Kotkowska, Mariola Wojciechowska

4. Sytuacja na rynku pracy ze szczególnym uwzględnieniem Gminy Kłobuck.

Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy M. Mandat przedstawił w/w sytuację.



/Informacja w załączeniu pod protokołem/

5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
438/XLII/2018 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 26 czerwca 2018 r. w sprawie 
ustalenia opłat za pobyt oraz wyżywienie dziecka w Żłobku Gminnym w Kłobucku, 
zmienionej uchwałą Nr 390/XXXIX/2022 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 1 marca 
2022 r. (Dz. Urz. Woj. Śl. z 2022 r., poz.1449).

Dyrektor Żłobka A. Chyra zreferowała w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
438/XLII/2018 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 26 czerwca 2018 r. w sprawie ustalenia 
opłat za pobyt oraz wyżywienie dziecka w Żłobku Gminnym w Kłobucku, zmienionej 
uchwałą Nr 390/XXXIX/2022 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 1 marca 2022 r. (Dz. Urz. 
Woj. Śl. z 2022 r., poz.1449).. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1)
Mariola Wojciechowska

6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi 
Kłobucka wotum zaufania.

Radna E. Kotkowska zapytała Burmistrza, czy zostały zrealizowane wszystkie jego założenia
i cele?

Burmistrz Kłobucka poinformował, że w większości tak. Z obiektywnych przyczyn nie udało
się w zaplanowanym terminie ukończyć inwestycji dotyczącej hali sportowej w SP nr 1 i ul. 
Witosa w Kłobucku. Uważa, że budżet został bardzo dobrze zrealizowany.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi 
Kłobucka wotum zaufania.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1)
Mariola Wojciechowska



7. Zapoznanie się z naborem do klas pierwszych szkół podstawowych i przedszkoli na 
rok szkolny 2023/2024.

Sekretarz S. Piątkowska przedstawiła w/w informację.

8. Ogólne zapoznanie się z projektami organizacyjnymi szkół i przedszkoli na rok 
szkolny 2023/2024.

Sekretarz S. Piątkowska przedstawiła w/w informację.

Poruszono m. in. kwestię: odchodzenia nauczycieli na emeryturę, uczniów z 
niepełnosprawnościami w szkołach, wymiaru zatrudnienia psychologów, nauczycieli 
wspomagających w szkołach, dowozu uczniów niepełnosprawnych do szkół specjalnych, 
możliwości powstania szkoły specjalnej na terenie powiatu kłobuckiego, pomocy 
psychologiczno-pedagogicznej. 

9. Organizacja wypoczynku dla dzieci i młodzieży w okresie wakacyjnym.

Komisja zapoznała się z ofertą MOK Kłobuck. 

Dyrektor OSiR J. Krakowian poinformował o: organizowanych półkoloniach dla dzieci 
z Gminy Kłobuck,  organizacji turnieju tenisa stołowego, możliwości skorzystania z placu 
zabaw oraz basenu krytego.

Kierownik ds. organizacyjnych GOPS w Kłobucku Ł. Chojnowski poinformował o 
planowanych dwóch wycieczkach dla dzieci z rodzin dotkniętych problemem alkoholowym.

10. Przygotowanie do sezonu letniego zbiorników wodnych oraz obiektów sportowych 
na terenie Gminy Kłobuck.

Dyrektor OSiR J. Krakowian poinformował, że zbiorniki wodne oraz obiekty sportowe na 
terenie gminy Kłobuck są przygotowane do sezonu letniego.

11. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej za rok 2022.

Kierownik ds. organizacyjnych GOPS w Kłobucku Ł. Chojnowski przedstawiał w/w 
informację.

Komisja przyjęła Ocenę Zasobów Pomocy Społecznej za rok 2022.

12. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Kłobuck z organizacjami 
pozarządowymi za rok 2022.

Sekretarz S. Piątkowska przedstawiła w/w informację.

Komisja przyjęła sprawozdanie.

13. Plan inwestycji w obiektach oświatowych na rok szkolny 2023/2024.

Burmistrz Kłobucka poinformował, że trwają przygotowania do: inwestycji w Kamyku 
(zagospodarowanie terenu przy szkole), remontu świetlicy w SP nr 2 w Kłobucku, remontu 



bramy i ogrodzenia w SP w Libidzy, uzupełnienia placu zabaw w SP w Białej. Gmina stara się
o pozyskanie środków na budowę boiska wielofunkcyjnego w SP Nr 3 w Kłobucku. Zostały 
zakupione maszyny sprzątające do SP nr 1 i SP nr 3.

14. Sprawy różne.

Przewodniczący Komisji B. Saran zapytał o możliwość otwarcia, stworzenia strefy 
ekonomicznej. 

Burmistrz Kłobucka odniósł się do spotkania z Wiceprezesem Katowickiej Specjalnej Strefy 
Ekonomicznej na temat wspólnych działań w przyszłości. Poinformował, że w szczególności 
rozmowy dotyczyły utworzenia stref ekonomicznych na terenie Gminy Kłobuck, które 
przyczynią się do rozwoju gospodarczego naszej gminy. Przygotowywane jest porozumienie, 
które pozwoli na stworzenie strefy ekonomicznej również na prywatnych terenach w 
porozumieniu i w uzgodnieniu z Gminą.

Poruszono kwestię incydentu na Targowisku w Kłobucku. 

15. Zamknięcie posiedzenia.

 

Przewodniczący Komisji
Bartłomiej Saran

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


